
Protokoll 

 

Norra Ålands äldreråd   Möte nr 4/2023 

 

Sammanträdestid: Torsdag 14.9.2023 kl 14-16.00 

Plats: Rosengårds serviceboende, Montellvägen 3, 22410 Godby, Finström 

 

Närvarande:    

Olav Johansson (Ordförande) 

Ann-Kristin Eriksson(Vice ordf) 

Jana Andersson (sekreterare) 

Ulla-Britt Dahl 

Sture Blomqvist 

Göran Gottberg 

Ritva Björklund 

Louise Nordström 

Inga-Lill Rögård 

Bo Ahlnäs 

 

1. Tillgänglighet  

- Nu är det rätt tät busstrafik och lätt att stiga på och av vid Maxinge köpcenter, men det 

behövs ett regntak och en bänk att sitta på och vänta på bussen vid Maxinge hållplats. 

En skrivelse till Maxinge och Landskapsregeringen kommer att utformas för att påpeka 

behovet. 

 

- I affärerna runt om på Åland är det svårt att handla då butikshyllorna är höga och breda 

och det är svårt att nå upp eller sträcka sig efter. Även långt ner finns hyllor som är svåra 

att komma åt. Det skulle behövas griptänger utplacerade, och stabila ställningar med 

stöd att hålla sig i då man ska sträcka sig efter varor. Äldrerådet beslöt att kontakta 

tidningarna för att påpeka bristerna, och för att nå ut till samtliga affärer som berörs. 

 

- Det blev avslag i kommunstyrelsen i Sund gällande trapphiss till gymmet i Branddepån i 

Sund som är till för alla sundsbor. Detta innebär att de som har svårt att gå i trappor, 

sitter i rullstol, el går med rollator inte kan komma in där. Gymmet ska vara tillgängligt 

för alla sundsbor. 

Äldrerådet hänvisar till grundlagen och FN konventionen om diskriminering samt 

Landskapsregeringens funktionshinders politiska åtgärdsprogram ”Ett tillgängligt Åland 

2022-2023” 

https://www.regeringen.ax/sites/default/files/attachments/article/Ett%20tillg%C3%A4n

gligt%20%C3%85land%2C%20l%C3%A4ttl%C3%A4st%20version%20220823.pdf 

 

 

https://www.regeringen.ax/sites/default/files/attachments/article/Ett%20tillg%C3%A4ngligt%20%C3%85land%2C%20l%C3%A4ttl%C3%A4st%20version%20220823.pdf
https://www.regeringen.ax/sites/default/files/attachments/article/Ett%20tillg%C3%A4ngligt%20%C3%85land%2C%20l%C3%A4ttl%C3%A4st%20version%20220823.pdf


2. Övriga ärenden/Diskussioner 

 

- Saltviks Kommundirektör Eva Danielsson var på plats och diskuterade kring 

äldreomsorgen i Saltvik, nuläget och planer för framtiden, info kring Saltviks plan för 

stödjande av den äldre befolkningen osv. 

 

- Diskussion kring den nya klientavgiftslagen som nu är på remissrunda 

 

- Hälsofrämjande hembesök borde finnas i varje kommun för att kunna informera den 

äldre befolkningen om vad det finns för hjälp att få . 

 

- Hemrehabilitering, den frågan behöver lyftas igen, hur fungerar det ute i kommunerna? 

Samarbete med ÅHS? 

 

- Seniormottagningen skulle gärna få förtydliga sig, den kan upplevas som lite diffus ännu, 

lite mer info kunde komma fram 

 

- Äldrerådet begär in de norråländska kommunernas planer för den äldre befolkningen till 

nästa möte 

 

- Sunds kommundirektör Andreas Johansson bjuds in till nästa möte som blir torsdagen 

den 9 november 2021 på Rosengård, Finström 

 

 

 

 

 

 

                        

 

 

Olav Johansson    Jana Andersson 

Ordförande     sekreterare 

 

 


